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Total 2013 revenue 全年總收入全年總收入全年總收入全年總收入: $386,050.00 
In-kind donation included 包括金錢以外捐獻 

 

 
 

 

 

Total 2013 expenses 全年總支出全年總支出全年總支出全年總支出: $347,447.00 
In-kind contribution included 包括金錢以外支出 

 

 
 

 

Individual Giving 個人募捐

Foundation  and Corporate matching Giving  

基金和企業捐款

Church Giving 教會募捐

Education Program 助學計劃

Service trips (Short-Term & Mid-Term 

service)服務隊(短期及中期服務)

Annual Dinner 週年晚餐

Adminstrative (Payroll, Rental, Utilities, 

Taxes, etc) 行政費 (員工薪金、租金、雜

費、稅務等)
China Ministry 中國事工

Grant supports to local Non-profit's projects 

in China 支持國內協會之項目

Education program expenses 助學計劃

Service trips expenses (short-term & mid-

term) 服務隊 (短期及中期服務)

Fund raising events expenses 籌款活動

16% 13% 

4% 

6% 

20% 41% 

17% 

19% 

5% 

17% 

36% 

6% 



 

 

 

Rainbow Missions Rainbow Missions Rainbow Missions Rainbow Missions AAAAnnual nnual nnual nnual WWWWork ork ork ork RRRReporteporteporteport    

“Whatever you do, work at it with all your heart, as working for the Lord, not for 

human masters, since you know that you will receive an inheritance from the Lord 

as a reward. It is the Lord Christ you are serving.” 

(Colossians 3:23 to 24) 

With a thankful and cheerful heart, we witness the awesome work of God through Rainbow Missions in 

2013. 

In 2013 about 936 people have been directly served by Rainbow Missions in the field. This number 

includes 10 being sponsored to go to school, 50 being counseled, many being visited and even more 

being touched by our sharing and God’s love. The sponsorship spans over 3 different schools. We sent in 

31 people to provide service short term or long term in 3 cities. 

Since we started our work in 2005, 107 disabled students have a chance to at least pre-college 

education. (This does not include those sponsored by Hong Kong Rainbow Missions.) 12 of our 107 

sponsored students made it to college. The rest 95 are either still in special education school or they are 

all working and can support themselves. 

In terms of the ministries in the field this year, we thank God for the following milestones: 

- We started ongoing bible study group and one-on-one discipleship with the blind adults. 

-  We started using social networking for bible study and outreach to solve the travel and location 

problems. 

- We started sending short term teams to Changchun. 

- We revamped the sponsorship program to include leadership development of the disabled. 

 

All these would not have been possible without the many supporters in the ministry.   In the past years, 

there have been about 96 dedicated volunteers just from the USA alone, not counting the donors.  

We thank God that this year yield a surplus of $38,603 mainly due to our planning ahead of the 

leadership program and our saving some on personnel in the latter part of the year. We will for sure put 

the extra in needed programs in 2014 and 2015. 

May all glory goes to God. 

 

Bless 

 
Peter Wong, 

Chair of Rainbow Missions 

 

 

 

 



 

 

彩虹工程年報彩虹工程年報彩虹工程年報彩虹工程年報    

「無論作甚麼、都要從心裡作、像是給主作的、不是給人作的。因你們知道從主那裡、必
得著基業為賞賜．你們所事奉的乃是主基督。」 

歌羅西書 3:23-24 

 

回首 2013 年，我們懷著感恩和歡喜快樂的心，見證神透過彩虹工程大大的作工。 

在 2013 年裡，彩虹工程直接幫助了大約有 936 人。這個數目中包括 10 名受資助的學生，

50 人被輔導，無數家庭探訪，和更多因著我們的分享被神的愛感動。助學計劃覆蓋三間

學校。我們也差派了 31 人到 3 個城市去作短期和長期服務。 

自 2005 年彩虹工程創辦至今，我們提供了 107 名殘障學生有機會接受高中程度的教育。

（這不包括香港彩虹工程所資助的。）當中有 12 位學生能夠考上大學。其餘 98 位仍然

在特殊教育學校或已經在社會工作能夠養活自己。 

至於今年在工場的服待，我們為以下的里程碑感謝神： 

- 我們開始了與失明成年人的查經班和一對一門徒訓練 

- 我們開始使用社交網絡去作查經班和推廣，解決了交通和地點的問題。 

- 我們開始派短期服務隊到長春服待 

- 我們重組了助學計劃，現在包括專為培訓殘障人士的領袖訓練計劃 

因為你們的支持，我們能夠順利推行這些事工。過去幾年，除助學支助者外，大約有 96

位在美國的熱心義工參與彩虹事工。 

我們感謝神在今年有$38,603 盈餘，主要是由於我們策劃領袖訓練計劃時的充足預備和在

下半年省卻了在人士上的開支。我們將會把所多出的安排在 2014 和 2015 所需要的計劃

內。 

願榮耀歸於神。 

主內， 

 

 
黃錦豪 

彩虹工程主席 

 


